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Geachte Heer Voorzitter, 

 

Betreft: uitvoering punt 8.2.2. van het Nationaal Akkoord  van 17 december 2008 

 

Bij deze wil ik uw aandacht vestigen op de uitvoering van punt 8.2.2. van het Nationaal akkoord van 

17 december 2008 met betrekking tot Impulseo 2 en 3, meer bepaald de tussenkomsten van het 

Impulsfonds in de loonlast van bedienden die de huisartsen bijstaan in de administratieve organisatie 

en het onthaal in hun praktijk en in de kosten van het medisch telesecretariaat. 

 

Het Participatiefonds kampt met een aanzienlijke vertraging ten opzichte van de vorige jaren in de 

behandeling van de huidige aanvragen. Momenteel ligt de behandeling van deze dossiers zelfs stil, 

omdat het Participatiefonds enkele praktische vragen aan het RIZIV heeft voorgelegd.  

 

Eén van deze praktische problemen heeft betrekking op het al dan niet hebben van een 

ondernemingsnummer voor groeperingen. Blijkbaar heeft het Participatiefonds autonoom beslist 

dat de subsidies enkel worden uitgekeerd aan groeperingen met een eigen ondernemingsnummer. Tot 

op heden maakte het Participatiefonds hierover geen probleem, mits er een avenant werd ondertekend 

door de huisartsen van de groepering waarin verklaard werd dat het personeel ook voor hen werkte. 

Conform de regels van Koninklijk besluit van 23 maart 2012 tot oprichting van een Impulsfonds voor 

de huisartsengeneeskunde en tot vaststelling van de werkingsregels ervan (BS 30.03.2012) bepaalt de 

geldende associatieovereenkomst hoe de loonkosten en de subsidies verdeeld worden tussen de artsen 

van de groepering. Het Participatiefonds heeft ons telefonisch bevestigd dat voor de volgende 

aanvragen van Impulseo 2 en 3 de huisartsengroeperingen een eigen ondernemingsnummer moeten 

hebben.  

 

Het Participatiefonds stelt dat er momenteel nog moet worden beslist of dit ook geldt voor de recent 

ingediende dossiers. De BVAS is van oordeel dat de voorwaarde dat een huisartsengroepering een 

ondernemingsnummer moet hebben voor deze subsidie niet opgenomen is in het voormeld KB van 

23/03/2012. Heeft het Participatiefonds nu plotsklaps een wettelijke reden gevonden om hierover een 

probleem te maken? 

 

Volgens Mevr. Hansen, juriste bij het Participatiefonds, ligt de behandeling van de dossiers bij 

het Participatiefonds momenteel volledig stil in afwachting van een antwoord vanwege uw diensten op 

deze praktische problemen. Dit betekent dat de aanvragen die sinds half maart 2012 zijn ingediend, 

noch ingebracht noch behandeld zijn. 



 

 

 

 

 

 

 

De BVAS protesteert met klem tegen de door het Participatiefonds gehanteerde manier van handelen. 

Ons inziens is het wijzigen van de voorwaarden door het Participatiefonds wettelijk niet voorzien, 

maar zorgt die door het Participatiefonds zelf bedachte wijziging volgens hetzelfde Participatiefonds 

voor onduidelijkheid. Moeten we daaruit afleiden dat er onwil is, of een verkapt maar allicht onwettig 

besparingsmanoeuvre vanwege het Participatiefonds om huisartsen rechtmatige financiële middelen te 

ontzeggen die bijna vier jaar geleden werden beloofd in het akkoord van 17 december 2008? Dit 

akkoord voorzag dat de regeling uitwerking zou hebben met ingang van 1 januari 2009 en betrekking 

zou hebben op de lonen die ten laste werden genomen vanaf 1 januari 2008. 

 

Om te voldoen aan de eis van het Participatiefonds dienen de huisartsen bovendien bijkomende 

administratie verplichtingen te vervullen en uitgaven te maken, die alleen dienstig zijn om tegemoet te 

komen aan de ons inziens onterechte eis van het Participatiefonds.   

 

De BVAS vraagt daarom om zo snel als mogelijk klaarheid te scheppen inzake de houding van het 

Participatiefonds zodat wij de huidige aanvragen begin september kunnen afhandelen.  

 

We hopen dat u als voorzitter van de Nationale Commissie Artsen-Ziekenfondsen en als 

administrateur-generaal van het RIZIV zo spoedig mogelijk deze aangelegenheid op een voor de 

artsen positieve manier zou kunnen deblokkeren.  

 

Met dank bij voorbaat en met de meeste hoogachting, 

 

 

 

 

 

Dr. Marc Moens 

Voorzitter BVAS 
 

 

 


